
 

 

 

 

Z Á P I S 

z 13. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 1. 10. 2015 
  

 

Dne 1. 10. 2015 se uskutečnilo výjezdní jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené 

Radou města Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Areál LK Slovan Karlovy Vary  na „Jahodovce“ 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 14:00 hodin a skončeno v 16:00 hodin 

 

Přítomni:             Ing. Václav Sebera, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Ing. Libor Prudil,  

 Mgr. Jiří Frühauf, Zdeněk Pešek 

  

Omluveni:                Ing. Marek Hytha, Josef Terla, Michal Mendel 

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:   p. Vasil Husák, trenér SCM LK Karlovy Vary  

   

  

Program jednání: 

 

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Informace o činnosti hostitele LK Slovan KV 

4. Zpracování pravidel pro poskytování dotací 

5. Zprávy z  návštěv žádajících subjektů 

6. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Ing. Václav Sebera. 

 

  

1. Schválení programu jednání 

 

Navržený program byl schválen.  

 

pro:    Ing. Václav Sebera, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Ing. Libor Prudil,  

 Mgr. Jiří Frühauf ,Zdeněk Pešek 

proti: nikdo  

zdržel se:   nikdo  

  

Usnesení bylo přijato 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

 

pro:    Ing. Václav Sebera, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Ing. Libor Prudil,  

 Mgr. Jiří Frühauf, Zdeněk Pešek 

proti: nikdo  

zdržel se:   nikdo  

  

Usnesení bylo přijato. 

 

  

3. Informace o činnosti hostitele LK Slovan KV 

 

Před zahájením jednání byli členové komise STv informováni zástupci hostitele LK Slovan 

K.Vary  Jitkou Peřinou a Vasilem Husákem, trenérem SCM LK o činnosti klubu. Provedli 

členy komise po areálu a ukázali tréninkové zázemí a běžecké tratě. Členové komise rovněž 

shlédli tréninkovou jednotku „Top“ skupiny pana Husáka v rámci probíhajícího 

předsezonního soustředění.  

Členové komise kladně ocenili činnost LK Slovanu. Hostiteli poděkovali za prohlídku areálu, 

podané informace a  za poskytnuté prostory pro jednání komise. 

 

 

4. Zpracování pravidel pro poskytování dotací 

 

Členové komise diskutovali nad jednotlivými body verze č. 1. Kritérií pro rozdělování dotací 

na podporu sportovních aktivit. Rozhodli se, že si jednotlivé body řádně prostudují a případné 

připomínky zašlou do 7. 10. 2015 předsedovi komise, kterého pověřili projednáním s vedením 

příslušného odboru MM K. Vary. Definitivní verzi pak členové obdrží k odsouhlasení 

elektronickou poštou. 

 

5. Zprávy z návštěv 

 

Nebyly projednávány.  

 

6. Různé 

 

  Byla diskutována problematika změn ve způsobu financování sportu státem resp. 

MŠMT. Paní Jitka Peřina se zúčastňuje jednání výkonného výboru ČUS a bude 

pravidelně komisi informovat. 

 Na žádost Vladimíra Ledla připraví Jitka Peřina pro komisi podklady o aktuální 

členské základně subjektů, členů ČUS, které žádají o finanční dotace. 

 

  

Dne: 5. 10. 2015 

 

Zapsal: Gabriela Hazuchová – tajemnice komise                      __________________

                

             

                __________________ 

                                                             Ing. Václav Sebera 

           předseda komise 


